

LSA Council Agenda & Minutes – October 26, 2025 (Special Mtg.)

[Teams Link](#)

10AM - 11AM

Present: Emily Payne, Micha Kasongo, Charlie Zhu, Jordan Ames-Sinclair, Léah Climie, Chloé Desjardins, Mia Kruger, Dylan Lamberti, Sumayya Kheireddine, Pénélope Labbé, Carina Cutillo, Heeva Nejad, Jessica Khoury, Léonard Ouellette, Isabella Drzemczewska Hodson, Lydia Etherington, Matthew Dodds,

Regrets: Andrew Chen (excused), James Scott, Steve Mansour (excused), Christopher Aoun (excused), Luca Cianciaruso (excused), Fadumo Hussen (excused), Spencer Lambert (excused)

Observer:

Note: Faculty council members can refer to LSA Executive reports for updates.

1. Call to Order / Appel à l'ordre.

- a) See below.

2. Agenda

- a. Nominate Emily Payne as Chair pro tempore.
 - i. Proposed by Dylan Lamberti, Seconded by Mia Kruger, Passed unanimously
- b. Fee renewal for Contours for Winter 2026.
 - i. For details, see below.

3. Motions

- a) Motion for Contours fee renewal: journals get funding from restricted fees. The agreements expire each 3 years, and has to be renewed each 3 years. The journal went on hiatus for a few years, but re-started last academic year.
 - i) Motion moved by Dylan Lamberti, seconded by Jessica Khoury. Passed unanimously.
 - b) WHEREAS Contours Law Journal ("Contours") is a bilingual journal which aims to map and shape the contours of debates, experiences, concerns, and aspirations, through written and artistic exploration, of the intersection of people of marginalized

gender expressions, sexuality, race and law.

WHEREAS Contours is published annually and welcomes contributions in English and French from students and faculty members. In particular, aspiring to center trans, queer, and BIPOC (Black, Indigenous, People of Colour) voices.

WHEREAS Contours is published both in print and online and is available free of charge.

WHEREAS the current 5.00\$ fee paid by the members of the Law Student's Association is what permits the annual publication of the journal and the organisation of other accompanying events.

WHEREAS Contours proposes to lower the existing fee from \$5.00 to \$4.00 per semester;

- i) Do you agree to renew and lower the non-optoutable **Contours Journal Fee at a rate of \$4.00** per semester, payable by all Law Students' Association members, starting Winter 2026 to Fall 2029 (inclusive), at which time it must be brought back to the membership for renewal? A majority "no" vote will result in the termination of Contours' funding, thereby putting at serious risk the existence of the journal and its ability to publish and host future events.

—Translated—

ATTENDU QUE la revue juridique Contours (« Contours ») est une revue bilingue qui vise à tracer et façonner les contours des débats, expériences, préoccupations et aspirations à travers une exploration écrite et artistique de l'intersection des expressions marginalisées de genre, de sexualité, de race et du droit ;

ATTENDU QUE Contours est publiée annuellement et accueille des contributions en anglais et en français de la part d'étudiant·e·s et de membres du corps professoral, en cherchant notamment à mettre de l'avant les voix trans, queers et BIPOC (Black, Indigenous, People of Colour) ;

ATTENDU QUE Contours est publiée à la fois en format imprimé et en ligne, et est disponible gratuitement ;

ATTENDU QUE la cotisation actuelle de 5,00 \$ payée par les membres de l'Association des étudiant·e·s en droit (AÉD) est ce qui permet la publication annuelle de la revue ainsi que l'organisation d'événements connexes ;

ATTENDU QUE Contours propose de réduire la cotisation existante de 5,00 \$ à 4,00 \$ par trimestre ;

- i) Approuvez-vous le renouvellement de la cotisation obligatoire pour la revue Contours au montant de 4,00 \$ par trimestre, payable par l'ensemble des membres de l'AÉD, à compter de l'hiver 2026 jusqu'à l'automne 2029 (inclusivement), moment auquel elle devra être soumise de nouveau au vote des membres ? Un vote majoritaire « non » entraînera la fin du financement de Contours, mettant sérieusement en péril l'existence de la revue ainsi que sa capacité à publier et à organiser des événements futurs.

6. Motion to adjourn the meeting/ Ajournement -

- i) Proposed by: Jordan
- ii) Seconded by: Léah
- iii) Vote passed unanimously.

Next meeting is Oct 30 2025 at 9AM.